
  
  

Z A P I S N I K 

  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 1. 12. 2010, ob 15:00, v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni:   M. Gams, C. Filipič, T. Ručigaj, J. Pungerčar, R. Pergarec, J. Jakofčič, M. Štraus, D. Zupančič, I. 

Zajc. 

  
Odsotnost opravičili: A. Fekonja, G. Tavčar, G. Kramberger, Z. Jernejc, I. Falnoga, M. Koželj. 
  
Ostali prisotni: P. Frkal, od 15.30 dalje pa tudi prof. dr. J. Lenarčič, direktor IJS in K. Novak, v.d. 
sekretarke IJS. 
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (17. 11. 2010) 
  
2. Poročilo z 8. kongresa SVIZ 
  
3. Predlog Zakona o spremembah in dopolnitvah o raziskovalnih in razvojnih dejavnostih 
  
4. Prisotnost predstavnika SVIZ/IJS na sejah Upravnega odbora IJS 
  
5. Razno 
  
  
  

Ad 1) 
  
Zapisnik prejšnje seje je bil sprejet. 
  

Ad 2) 
M. Gams je prisotne obvestil, da sta se z D. Bevcem udeležila 8. kongresa SVIZ Slovenije, ki je bil 25. in 

26. novembra 2010 v Zrečah. Kongresa se je udeležilo 185 delegatov iz vse Slovenije.  Poleg sprejetega 

poročila o delu SVIZ Slovenije, je bil na kongresu izvoljen nov Nadzorni odbor SVIZ Slovenije, nova 
Komisija za statutarna vprašanja SVIZ Slovenije, za glavnega tajnika SVIZ pa je bil ponovno izvoljen 

Branimir Štrukelj. 
  
Na kongresu je bilo potrjeno tudi nekaj spremeb Statuta SVIZ Slovenije, ki jih je predlagal SVIZ/IJS 
in sicer: 
- da bo imela Konferenca visokega šolstva in znanosti dva člana v Glavnem odboru SVIZ 

(do sedaj enega); 
- da se podpredsednik sindikalne konfrence rotira vsako leto. 
Člani kongresa so soglasno sprejeli Resolucijo o družbenih razmerah v Sloveniji, katere soavtor je M. 
Gams. 
Vsebina resolucije je namenjena predvsem osveščanju državljanov ter streznitvi politikov, da uvajanje ne

oliberalističnega sistema ne vodi samo k zmanjševanju človeških in delavskih pravic, temveč tudi v poslab
ševanje gospodarskih razmer. Člani kogresa pozivajo predstavnike oblasti in javnost, naj storijo vse, da se

 takšno stanje spremeni: 
- naj se uveljavi pravna država na vseh ravneh; 
- vzpostavi naj se odgovornost na vseh ravneh družbe; ponovno naj se 
v polni meri uveljavijo temeljne, obče človeške vrednote; 



- vsem državljanom, predvsem pa mladim, naj se omogočijo pogoji za uspešno delo in dostojno življenje. 
  

Ad 3) 
IO 

je razpravljal o predlogu Zakona o spremebah in dopolnitvah Zakona o raziskovalni in razvojni dejavnosti.

 Ugotovljeno je bilo, da ni veliko vsebinskih sprememb. J. Pungerčar 
je opozoril na 31. člen (Zaposlitev raziskovalcev za določen čas in sobotno delo) ter 33. člen (struktura U

O). IO je soglasno sprejel sklep, da J. Pungerčar in D. 
Bevc pripravita osnutek pripomb in ga posredujeta M. Gamsu, ki ga bo pregledal, podpisal in ga poslal pr

edlagatelju. 
  

Ad 4) 
Pri tej točki sta bila prisotna tudi prof. dr. J. Lenarčič, direktor IJS in K. Novak, v.d. sekretarke IJS. J. 
Pungerčar je dejal, da je občutiti, da se vloga sindikata na IJS zmanjšuje, saj je bilo na sejah prejšnjega 

Upravnega odbora (UO) predstavniku sindikata omogočeno prisostvovati vsem točkam dnevnega reda in 
je na seji tudi prejel gradivo, sedaj pa je glede na sklep UO predstavniku sindikata dovoljena prisotnost na 

seji samo pri točkah (in prejetja gradiva), ki se nanašajo na odločanje o pravicah, obveznostih in 

odgovornosti delavcev iz delovnega razmerja. 
Direktor je dejal, da ni vse tako »črno«, da se po nepotrebnem ustvarja zmeda. Dejal je tudi, da se je UO 

za tak sklep odločil na podlagi preučitve zakonodaje. Sam pa ne bo vplival na to, saj nima te pravice, ker 
ni član UO. 
Na vprašanje M. Gamsa, zakaj v zadnjem času direktor ni sklical kolegija, je direktor odgovoril, da ni imel 
dovolj časa, pa tudi ni bilo potrebe, saj se ni zgodilo nič pomembnega. 
Na vprašanje D. Bevca ali bo IJS izplačeval bolniški dopust do 30 dni 90% (sedaj 80%), kar bi bilo po 

mnenju sindikata mogoče glede na KPND, je K. Novak dejala, da tak predlog sindikata ni v skladu z veljavno 
zakonodajo. Direktor pa je dejal, da nima nič proti takemu predlogu, vendar ga bo upošteval šele takrat, 

ko bo dobil 100% zagotovilo, da je predlog sindikata v skladu z veljavno zakonodajo. 
  
IO se zahvaljuje direktorju in v.d. sekretarke za pojasnila v zvezi z UO, vodenjem IJS in bolniškega dopusta. 
  
Po odhodu direktorja in v.d. sekretarke je IO soglasno sprejel sklep, da bo v zvezi z 90% izplačilom bolniške 

za pravno mnenje zaprosil pravno službo SVIZ. 
  
IO je soglasno sprejel sklep, da bo z vsemi pravnimi sredstvi branil pridobljene pravice delavcev, ki izhajajo 

iz kolektivnih pogodb. Za prisotnost sindikata na sejah UO se bo IO poslužil vseh legalnih poti. Z žalostjo 
pa sprejemamo informacije, da celo sodelavci IJS sodelujejo pri kršenju kolektivne pogodbe. Tem 

posameznikom v prihodnjih kandidaturah ne bomo dali podpore. 
Posebej je potrebno omeniti, da bo sestava UO tako ali tako spremenjena na osnovi dveletnega 

prizadevanja sindikata. 
  

Ad 5) 
IO je razpravljal o Sklepu direktorja IJS 
o določitvi in izplačilu položajnega dodatka glede na Uredbo o kriterijih za določitev višine položajnega do

datka za javne uslužbence in ugotvil, da se bodo najvišji dodatki znižali za 8%, nekaterim pa 
se dodatki ukinjajo. V zvezi s tem ni sprejel nobenega sklepa. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.30 uri. 
  
  
Sestanek je vodil M. Gams. 
  

  



Ljubljana, 2. 12. 2010                                                                                      Zapisal: Dušan Bevc 
  

Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                        - v. d. sekretarke IJS                 
 


